

《单词百科:noncompliant是什么意思?noncompliant怎么发音?noncompliant的解释和用法》

英语单词noncompliant是什么意思?noncompliant怎么读?noncompliant怎么发音?简答网为您整理了noncompliant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



noncompliant怎么读

noncompliant的读音:[ˈnɒk mˈplaɪnt]

noncompliant的意思

1、n.不顺从的人，固执的人;

noncompliant的近义词

1、balker n.不顺从者;

- 2、defiant adj.挑衅的;蔑视的;大胆的;目中无人的;
- 3、disobedient adj.不服从的;不顺从的;违抗的;反抗的;
- 4、dissenting adj.不同意的;
- 5、nonconforming adj.非一致性的;

noncompliant的双语例句

1、Achieving Target Serum Phosphate Level in Noncompliant Dialysis Patient

依从性差的透析病人血清磷如何达到目标水平

2、Resistance refers to the patients' oppositional, noncompliant, intractable and unmotivated mental behavior in psychotherapy.

阻抗是指来访者在心理治疗过程中表现出来的反抗性、不服从、不接受或不配合治疗、缺乏治疗动机等心理现象。

3、Instead of marking the entire assembly as noncompliant, you should determine which type or type members are not compliant, and mark these elements as such.

不要将整个程序集标记为不符合，而应当确定哪些类型或类型成员不符合，并将这些元素标记为不符合。

4、If IVUS criteria of optimal stent deployment were not met, post-dilatation with noncompliant balloons at higher pressure and reassessment with IVUS were performed.

置入后再行IVUS，对未达到理想释放者进行高压球囊后扩张。

5、The cure rate for those with good compliance was 97.4%, while that for noncompliant patients only 58.8%. Compliance with doctors' orders exerted a significant influence on the curative effect.

对医嘱顺从者的溃疡治愈率为97.4%，而不顺从者的治愈率仅为58.8%，医嘱的顺从性对疗效影响显著（P